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法界佛教總會謹遵宣化上人提倡教育的志願，現特設立「宣化上人教育基金會」以幫助中國一些貧  

困地區的兒童及學生們得以上學接受教育。如有需要，可填寫申請表格 (可下載表格)。填妥後請郵

寄或郵電下列地址:

     郵電地址：simplified@drba.org

     郵寄地址：宣化上人教育基金會

                    P.O. Box 360097

                             Milpitas, CA95036

             U.S.A.

     電話號碼：408-931-0931
     傳真號碼：408-945-9077

本會設有多種助學金、獎學金、資助學校維修及設備金，請在申請表格上詳細列

明。本會收到申請表格後，經調查屬實，即會通知申請人。本會每半年(學年)發放

款項一次，除非特殊情況，故申請表格必須在學期前90天被收到。

In honor of the wish of promoting education from the Venerable Master Hsuan Hua, the Dharma 
Realm Buddhist Association has established the “Venerable Master Hsuan Hua’s Educational Fund” 
to assist children and students from the poor regions in China.  

If you need our assistance, please complete the application form by downloading it and send or 
e-mail it to the following address:

     E-mail	 	 	:	simplified@drba.org
     Address : Venerable Master Hua’s Educational Fund
                     P. O. Box 360097
           Milpitas, CA  95036
           U.S.A.
     Tel   : 408-931-0931
     Fax   : 408-945-9077

There are different categories for this Fund: Educational Assistance, 
Scholarship, School Maintenance/Repairs and Equipment. Please indicate 
in details which category you are applying for in the application.
The	applicant	will	be	notified	after	our	investigation	on	the	authenticity	of	the	
need(s).	The	approved	fund	will	be	distributed	every	half	year	(school	year).	All	applications	must	be	
received	90	days	before	the	school	semester,	with	the	exception	of	special	circumstances.
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